

## Change of Trade Registration Opening Times for EEX Japanese Power Futures

Dear Trading Participants,

To accommodate requirements from market participants in the Japanese and wider Asia-Pacific region, EEX will change the trade registration times for EEX Japanese Power Futures. Effective as of **18 July 2022**, trade registration services in these contracts will be available from 9:00am JST until 6:00pm JST (10:00am CET or 11:00am CEST).

All other times and processes for EEX Japanese Power Futures remain unchanged, particularly the daily settlement window between **4:30pm – 5:30pm JST**.

Yours sincerely,  
EEX Market Operations

Contact:

**Market Operations**

P: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com

## Anpassung der Trade Registration-Zeiten in EEX Japanese Power Futures

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

die EEX wird auf Wunsch von Marktteilnehmern aus Japan und der Asien-Pazifik Region die Trade Registration-Zeiten für EEX Japanese Power Futures anpassen. Ab dem **18. Juli 2022** wird der Trade Registration-Service für diese Produkte von 09:00 Uhr JST bis 18:00 Uhr lokaler Zeit in Tokio (JST), d.h. bis 10:00 Uhr CET bzw. 11:00 Uhr CEST zur Verfügung stehen.

Alle anderen Zeiten und Prozesse in Bezug auf EEX Japanese Power Futures bleiben unverändert, insbesondere das tägliche Settement Window zwischen **16:30 und 17:30 Uhr JST** (08:30-09:30 CET bzw. 09:30-10:30 CEST)

Mit freundlichen Grüßen  
EEX Market Operations

Kontakt:

**Market Operations**

P: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com